

**Protokoll nr 5/2017 §§ 50 – 59, fört vid telefonmöte med förbundsstyrelsen
2017-04-18**

Närvarande:

Margareta Israelsson, ordförande
Thomas Fogdö
Patrik Modin
Åsa Llinares Norlin
Åke Hamrin
Thomas Wilhelm
Helena Hagberg
Gunilla Bernhardsson

Johan Strid, generalsekreterare
Henrik Hjelmberg, kommunikationsansvarig
Lotta von Malmborg, förbundscoordinator
Kerstin Brodin, sekreterare

§ 50 Mötets öppnande

Ordföranden Margareta Israelsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 51 Protokolljusterare

FS beslutade

att välja Åke Hamrin att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§ 52 Sekreterare

FS beslutade

att välja Kerstin Brodin till sekreterare.

§ 53 Godkännande av dagordningen

FS beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 54 Föregående protokoll

FS beslutade

att med godkännande lägga protokoll från möte 3/2017 den 18-19 mars, och 4/2017 den 3 april till handlingarna.

§ 55 Förbundsåret 2017

a) Fastställande av dokumentation

FS gick igenom

- Förslag till svar på motion 1 och 4
- Förslag till text för förbundsstyrelsens förslag 1 och 2 (inledningen).
- Förslag till uttalande om ev. OS och Paralympics i Stockholm 2026

FS beslutade

att fastställa dokumenten enligt förslagen.

b) Föredragande

Ett förslag till föredragande för respektive förbundsstyrelseförslag samt svar på respektive motion förelåg.

FS beslutade

att fastställa föredragande av FS svar på motionerna samt Förbundsstyrelsens förslag enligt följande.

Motioner:

- | | |
|---|----------|
| 1. Parasport Värmland, SDF:ens roll i ett allt mer inkluderat Parasport | Gunilla |
| 2. Parasport Halland, Öppna upp förbundets idrottsutbud för N-klassen | Patrik |
| 3. Parasport Halland, Inkludera U-klassen i sportskytte | Thomas W |
| 4. Parasport Örebro, Revidering samt förstärkning av förbundets Visionsarbete | Thomas F |
| 5. Parasport Skåne, Registrering av parainnebandyspelare och | |
| 6. Parasport Skåne, Registrering av parafotbollspelare | Åke |

Förbundsstyrelsens förslag:

- | | |
|----------------------------|--------|
| 1. Stadgeändringsförslag | Helena |
| 2. Inkludering av idrotter | Åsa |

c) Verksamhetsberättelse för 2015-17

FS beslutade

att önskemål och synpunkter på hur den ska redovisas lämnas till Henrik eller Margareta senast 24 april, genrep sker under FS-mötet 12 maj.

d) Körschema

Ett förslag till körschema för förbundsåret förelåg. Schemat gick igenom.

e) Fastställande av medlemsavgift

FS beslutade

att föreslå förbundsåret att bibehålla nuvarande medlemsavgift på 400 kr per förening och år, fram till förbundsåret 2019.

f) Förbundets officiella kungörelseorgan

FS beslutade

att föreslå förbundsmötet att Parasport Sveriges hemsida även fortsättningsvis är förbundets officiella kungörelseorgan.

g) Skrivelse angående flytt av mötet

Västernorrlands Parasportförbund har inkommit med en skrivelse med anledning av flytten av ort för förbundsmötet.

FS beslutade efter önskemål från Åke Hamrin att bilägga skrivelsen till protokollet.

§ 56 Mötesplan 2017–2018

Ett förslag till preliminär mötesplan förelåg.

FS beslutade

att fastställa mötesdatum 9–10 juni och 25–27 augusti 2017, och
att fastställa övriga mötesdatum vid mötet 9–10 juni

§ 57 Övrig fråga

Med anledning av en uppkommen situation informerade ordföranden och GS angående fråga om antagningskriterier m.m. till Riksidrottsgymnasiet i Bollnäs.

FS beslutade

att godkänna informationen.

§ 58 Nästa möte

Nästa möte äger rum 12 maj kl. 17.00 – 20.00 på hotell Ariadne, Stockholm.

§ 59 Avslutning

Margareta Israelsson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:


Kerstin Brodin

Justeras:


Margareta Israelsson


Åke Hamrin